

English	Mandarin
Information Leaflet	信息手册
DISCHARGE FROM THE EMERGENCY & ASSESSMENT UNIT	离开急诊&评估部门
(not in established labour)	(未确定分娩)
If your membranes rupture (waters go), note the colour of the fluid draining and return to the Emergency & Assessment Unit .	如果你的胎膜破裂 (羊水破裂), 注意排出的液体的颜色, 并返回 急诊&评估部门 。
If you think your babys movements have slowed down, stopped or changed, return to the Emergency & Assessment Unit .	如果你认为宝宝的活动变慢, 停止或者有所改变, 请返回 急诊&评估部门 。
If you have any bleeding, return to the Emergency & Assessment Unit (it is not uncommon to experience some pink/brown discharge following the vaginal examination)	如果你有任何出血情况, 请返回 急诊&评估部门 (进行阴道检查后出现一些粉色/棕色排出物是常见的)。
Return to the Emergency & Assessment Unit when your contractions (pains) increase in frequency and intensity and develop into a regular pattern of approximately 1 every 5 minutes lasting 60 seconds	当你的宫缩 (疼痛) 的频率和强度有所增加, 且出现每 5 分钟 1 次, 每次持续 60 秒的规律性模式时, 请返回 急诊&评估部门 。
Where possible please contact the Emergency & Assessment Unit before attending for advice	在可能的情况下, 请在前往 急诊&评估部门 寻求建议之前致电咨询。
Otherwise	其他情况
Return to the hospital on your next planned clinic appointment. If you are worried or anxious, you can contact the hospital at 1800 522 687 / (01) 817 1700 or return to the Emergency & Assessment Unit.	在你下一次安排的问诊时间返回医院。如果你感到担忧或者焦虑, 你可以致电 1800 522 687 / (01) 817 1700 联系我们, 或者返回 急诊&评估部门 。
Scan QR code for more languages	扫描二维码获取更多语种的版本。